
 
 

 

 

PLZEŇSKÝ KRAJ  

Zápis z Komise Rady Plzeňského kraje pro otevřený kraj  

 

 

 

Přítomni 
Jan Honomichl, Jan Mráz, Jan Jakub Ptáček, Lukáš Zelinka, Andrej Červený, 
Daniel Impseil, Stanislav Šec, Karel Ernest, Jaroslav Duspiva,                       
Miroslav  Hlaváč,  Václav Špíral, Marcela Martínková 

  
Omluveni Miloš Chroust, Vítězslav Blažek, Jakub Kurc 

  

  

 

 

Program: 
 

1. Zahájení 
2. Dotace a dotační řízení, hostem bude Mgr. Irena Kroftová, MBA vedoucí 

oddělení mládeže a sportu KÚPK 
3. Různé, diskuse 
4. Závěr 

 

1.  Zahájení 
 

Zasedání zahájil předseda komise a přivítal přítomné. Seznámil členy s programem            

jednání. 

2. Dotace a dotační řízení, hostem bude Mgr. Irena Kroftová, MBA vedoucí           

oddělení mládeže a sportu KÚPK 

 

Předseda přivítal paní Mgr. Irenu Kroftovou, vedoucí oddělení mládeže a sportu KÚPK. Paní 

Kroftová seznámila členy s průběhem vypisování dotací v oblasti sportu. Nově jsou v tomto 

volebním období rozděleny kompetence. Školství má ve své gesci náměstkyně hejtmana 

Mgr. Bartošová. Sport si do své gesce dal nově pan hejtman. Na portálu Plzeňského kraje 

jsou pravidelně aktualizovány vypsané dotační programy. Pomocí aplikace e-dotace si mo-

hou žadatelé zažádat o podporu podle oblasti, která je pro ně nejvhodnější. Každý dotační 

titul má svého administrátora, který je u programu uveden. Žadatel se může s tímto admi-

nistrátorem spojit a poradit se jak postupovat. 

Číslo zasedání 8 
Datum konání          6. 2. 2018 

  
Zapisovatel Renata Flimelová     



 
 

 

 

PLZEŇSKÝ KRAJ  

Zápis z Komise Rady Plzeňského kraje pro otevřený kraj  

 

 

Pan Šec se ptal, jak probíhá komunikace se žadatelem, jak je informován o souhlasu, nebo 

případném nesouhlasu s jeho žádostí? Vše je dostupné na stránkách e- dotace. Bohužel 

v současné době není databáze propojena tak, aby bylo vidět, kde všude si žadatel žádá a 

případně kolik už peněz na svůj projekt získal. Je tedy teoreticky možné, že jeden žadatel 

si může požádat v rámci různých institucí několikrát, což může několikanásobně překročit 

požadovanou částku. V rámci KÚPK se snaží tyto rizika minimalizovat. 

V programu e- dotace chybí proklik k registru smluv, kde by bylo možno se na smlouvu i 

žádost podívat. 

U - Komise navrhuje Radě PK možnost prokliku z e-dotací k registru smluv z důvodu lepší 

transparenrtnosti. 

PRO – 9;   PROTI – 0;    ZDRŽEL SE – 0 

O rozdělení peněz konkrétním žadatelům rozhoduje Komise pro sport. Komise je zastou-

pena jak politicky, tak odborně, včetně doporučení a administrace úřadu. 

      Návrh komise musí projít Radou PK a následně zastupitelstvem PK. 

3. Různé, diskuse 

 

Na návrh Mgr. Hlaváče přesunout téma jednání komise „otevřená data“ z 16. 10. 2018 na          

červnové jednání 5. 6. 2018. 

Předseda komise ukončil jednání. 

         

Další jednání KOK se uskuteční 10. 4. 2018 

 

 

 
 
 
 
           Bc. Renata Flimelová v.r.           Bc. Jan Honomichl v.r.  
 
               
 zapisovatel  předseda komise 


